
Als Kinderopvang Natuurlijk vinden wij kwalitatief hoogwaardige kinderopvang en tevens 
betaalbaar uiteraard heel belangrijk. Wij onderschrijven het akkoord dat ten grondslag ligt aan 
het ontwerpbesluit tot het stellen van eisen aan de kwaliteit van de kinderopvang en het 
peuterspeelwerk (besluit kwaliteit kinderopvang en peuterspeelzaalwerk).

Het succes hiervan staat of valt echter met een effectieve vertaling naar de praktijk. Dit zien 
wij onvoldoende terug in het ontwerpbesluit en maken ons om die reden grote zorgen. 

De branche en zo ook wij hebben een aantal onrustige jaren achter de rug, waarbij het een 
grote uitdaging is geweest om ons bedrijf in stand te houden. Gelukkig begint het langzaam 
aan weer een beetje aan te trekken, we zijn echter nog niet op een gewenst gezond nivo. We 
hebben gelukkig nauwelijks concessies gedaan in onze pedagogische visie en kwaliteit dit 
heeft echter wel heel veel impact gehad op onze financiële basis.
De voorgestelde aanpassingen in met name de BKR heeft een behoorlijke impact op de 
bedrijfsvoering. Niet alleen financieel vanwege inzet van meer pedagogisch medewerkster 
maar ook door beperktere gewijzigde doorstroom naar de oudere kinderen en aanpassingen in 
de groepsruimtes. 
De inzet van HBO-ers is voor een kleine organisatie als de onze, niet haalbaar. Wij kunnen 
zonder financiële consequenties voor de ouders ons team niet uitbreiden met een HBO 
geschoolde coach. Wij zijn ervan overtuigd dat we met ons scholingsbeleid, structurele 
trainingen en ons lokale netwerk kwalitatief zeer goede kinderopvang aanbieden. 

Dit zijn slechts een paar argumenten vanuit een kleine organisatie waarover wij ons zorgen 
maken en ons afvragen of dit de gewenste resultaten op zal leveren. Wij hebben kwalitatief 
hoogwaardige kinderopvang heel hoog in het vaandel staan. Het kindbelang staat centraal in 
combinatie met klantgerichtheid en inspelen op de behoeften van de markt- de ouders. Echter 
het kindbelang staat boven de wens van de ouder. Waarbij wij bijvoorbeeld van mening zijn 
dat flexibele opvang niet bijdraagt aan de rust en structuur van een kind. Mogelijk dat het 
bijdraagt aan de wens en portemonnee van de ouder. Hier gaan wij niet in mee. Al begrijpen 
wij ook heel goed dat ouders soms vanuit financiële overwegingen hier een beroep op doen. 
Dit zal alleen maar meer worden als het totaalpakket van wijzigingen doorgevoerd zal 
worden.

Wij doen een dringende oproep aan de politiek om deze verregaande maatregelen uit het 
ontwerpbesluit te heroverwegen, gezien de grote impact die het zal hebben op het geheel aan 
kinderopvangvoorzieningen in Nederland en daarmee de samenleving als geheel. 
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